
Rada Miejska 
w Nowym Mieście Lubawskim 

 
P r o t o k ó ł   Nr  XVI/2011 

 
z XVI-tej sesji Rady Miejskiej  w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu  
30 grudnia 2011 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 
Sesję rozpoczęto o godz. 9:00  , a zakończono o godz. 9:45. 
Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 15 radnych . 
( Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu).  
( Lista obecności gości stanowi zał. Nr 2 do protokołu). 
Obrady  prowadził -   Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
-  Burmistrz Miasta                                          -  Józef Blank 
-  Zastępca Burmistrza                                     -  Damian Artuszewski 
-  Skarbnik Miasta                                            -  Aneta Gołębiowska 
-  Sekretarz Miasta                                            -  Krzysztof Widźgowski 
-  Adwokat                                                        -  Tomasz Kwiatkowski 
-  Wiceprzewodniczący Rady Powiatu             -  Romuald Koszewski 
-  Pracownicy Urzędu Miejskiego:                   -  Dorota Osińska, Dariusz  Sobaszkiewicz.               
Zatwierdzony porządek obrad: 
1.   Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 
2.  Wybór sekretarza obrad. 
3.  Przedstawienie porządku obrad. 
4.  Przyjęcie protokołu z XV-tej sesji Rady Miejskiej. 
5.  Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta.  
6.  Interpelacje i wnioski. 
7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/9/10 Rady Miejskiej w Nowym  
     Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej  
     Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata 2011-2021. 
8.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/13/10 Rady Miejskiej w  
     Nowym Mieście Lubawskim z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia  
     budżetu  Gminy Nowe Miasto Lubawskie na  2011 r. 
9.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia  woli współdziałania Gminy Miejskiej Nowe  
     Miasto Lubawskie z gminą Kurzętnik i gminą Nowe Miasto Lubawskie w zakresie  
     rekultywacji i monitoringu poeksploatacyjnego składowiska odpadów komunalnych  
     położonego w Lipowcu, gmina Kurzętnik.  
10. Podjęcie  uchwały w sprawie zasad dofinansowania doskonalenia zawodowego  
      nauczycieli zatrudnionych w jednostkach oświatowych gminy miejskiej Nowe Miasto     
      Lubawskie na rok 2012. 
11. Informacja o pracach komisji Rady Miejskiej. 
12. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
13. Zakończenie sesji. 
Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt. 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  dokonał otwarcia XVI-tej sesji Rady Miejskiej 
stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy wymagana liczba radnych, a 
więc obrady są prawomocne. 

 



Ad. pkt. 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  na sekretarza obrad zaproponował  radną- 
Mirosławę Czernysz, która wyraziła zgodę na kandydowanie. Rada Miejska przy 15 głosach 
„za”  wybrała radną – Mirosławę Czernysz na sekretarza obrad. 

Ad. pkt. 3 
Rada Miejska nie wniosła  zmian do porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  przedstawił porządek obrad XVI-tej sesji Rady 
Miejskiej. 

Ad. pkt. 4 
Protokół z XV-tej sesji Rady Miejskiej  był wyłożony do wglądu w pok. nr 36  Urzędu 
Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 
Sekretarz obrad poprzedniej  sesji – radny B. Cieplak nie zgłosił uwag  do protokołu.  
Pozostali radni nie zgłosili uwag  do protokołu.  
Protokół z  XV-tej  sesji  Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie  
(przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu). 

Ad. pkt.5 
Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 
zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 
zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 3 do protokołu. 
Burmistrz Miasta –J. Blank przedstawił sprawozdanie  z działalności międzysesyjnej  w 
zakresie bieżącej działalności Burmistrza Miasta. 
Sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. pkt. 6 
Radni zgłosili następujące interpelacje i wnioski w sprawie: 
Radny – P. Jankowski 
- czy zostały ustalone warunki dalszej umowy dzierżawy budynku przy ul. Korczaka 4 w 
Nowym Mieście Lubawskim, w którym funkcjonuje Powiatowy Środowiskowy Dom 
Samopomocy?  
- czy piłkochwyty powinny być wykonane w ramach inwestycji budowa boiska „Orlik”, co 
wykazała kontrola gwarancyjna boiska, 
- uporządkowania terenów parku przy ul. Narutowicza. 

Ad. pkt.7 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr III/9/10 Rady Miejskiej w Nowym  Mieście 
Lubawskim z dnia 15 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata 2011-2021. 
Rada Miejska  jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu)  podjęła 
uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XVI/102/2011 – stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Ad. pkt. 8 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – J. Oelberg przedstawił pozytywną opinię 
Komisji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr IV/13/10 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu  Gminy Nowe Miasto 
Lubawskie na  2011 r. 
Rada Miejska jednomyślnie  (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 
uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XVI/103/2011 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

 



Ad. pkt. 9 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia  woli współdziałania Gminy Miejskiej Nowe  
Miasto Lubawskie z gminą Kurzętnik i gminą Nowe Miasto Lubawskie w zakresie 
rekultywacji i monitoringu poeksploatacyjnego składowiska odpadów komunalnych  
położonego w Lipowcu, gmina Kurzętnik.  
Rada Miejska jednomyślnie  (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 
uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XVI/104/2011 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt.10 
Przewodniczący Komisji  Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki – Z. Ewertowski przedstawił 
pozytywną opinię Komisji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zasad dofinansowania doskonalenia zawodowego  nauczycieli 
zatrudnionych w jednostkach oświatowych gminy miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na rok 
2012. 
Rada Miejska przy 14 głosach „za”  i 1 przeciw podjęła uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XVI/105/2011 – stanowi zał. nr  7 do protokołu. 

Ad.pkt.11 
Przewodniczący stałych komisji Rady Miejskiej przedstawili  informacje  o pracach komisji. 

Ad. pkt. 12 
Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych udzielili: 
Burmistrz Miasta – J. Blank 
- odnośnie dzierżawienia przez Gminę Miejską Starostwu Powiatowemu budynku z 
przeznaczeniem dla Środowiskowego Domu Samopomocy przy ul. Korczaka 4 obecnie 
trwają  rozmowy z kierownikiem placówki. Tak jak  w ostatnim półroczu tak i za rok 
następny na pewno dzierżawa nie będzie nieodpłatna. Zaraz po 1 stycznia zostanie na piśmie 
sfinalizowana umowa, o czym państwa poinformuję, 
- jeśli chodzi o pomnik przy ul. Narutowicza wczoraj zleciliśmy wykonanie porządku naszej 
spółce PGKiM. Do takich czynności  będziemy wykorzystywali osoby skazane  na karę 
ograniczenia wolności, zobowiązane do wykonywania  prac społecznie użytecznych na 
terenie miasta. Dzisiaj tam porządek będzie przywrócony. 
Z-ca Burmistrza – D. Artuszewski 
- przegląd gwarancyjny obiektu przy ul. Tysiąclecia został przeprowadzony. Stwierdzono 
kilka usterek z winy wykonawcy. Te usterki zostały w krótkim terminie usunięte. Jeśli chodzi 
o piłkochwyty przeprowadzono ponowną analizę dokumentacji projektowej. Realizacja tego 
zadania podlega finansowaniu Urzędu Marszałkowskiego. Była przeprowadzona kontrola 
NIK  i w tym zakresie w protokole nie było żadnych uchybień. 
Radny – B. Cieplak 
Odnośnie budynku przy ul. Korczaka, abyśmy nie zmierzali do tego, aby na tym obiekcie 
zarobić, bo przebywają tam niepełnosprawni. Jest szereg innych obiektów, na których można 
zarobić, a ten potraktować z wyrozumieniem. 
Burmistrz Miasta – J. Blank 
Bierzemy to pod uwagę. Konsensus prawie jest uzgodniony z kierownikiem placówki. 
Sformalizowanie nastąpi na początku roku. 

Ad. pkt. 13 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 
M. Deja zamknął obrady XVI-tej sesji Rady Miejskiej. 
 
 



Sekretarz  obrad: 
Mirosława Czernysz                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                                                         Marcin Deja 
               
 


